



Stevnsgade Basketball | Bestyrelsesmøde

Referat af bestyrelsesmøde 9. december 2025

Inviteret	Mikkel Hoffery Nielsen, Anna Carmen Thomsen, Steffen Kampp (ref.), Jakob Olrik, Loubna Tahri, Kasper Bech, Betty Tesfay, Sam Metivier, Gry Maria Sørensen
Fraværende	Kasper var helt fraværende, Sam, Mikkel og Gry måtte gå på forskellige tidspunkter undervejs.
Tid og sted	Tirsdag 9. december 2025 18:00 - 20:30 i klublokalet, Nørrebrohallen
Dagsorden	Ønsker sendes til steffen@stevnsgade.com
Pkt. 1	Godkendelse af seneste referat
Referat	Der har ingen kommentarer eller protester været efter rundsendelse. Det blev vurderet, at det var okay at publicere inden godkendelse på dette møde, enkeltheden og kortheden taget i betragtning.
Pkt. 2	Velkommen til den nye bestyrelse
Baggrund	Mikkel har som nyvalgt formand sin debut for bordenden. Kan vi hjælpe ifm. overdragelsesforretningen? Har Mikkel en programerklæring eller en kurs, han ønsker at sætte? Gry valgt som nyt bestyrelsesmedlem. Hvordan kan vi bedst hjælpe Gry i gang? Hvad har hun lyst til at arbejde med? Hvordan forholder vi os til suppleanter? Skal de fortsat tilbydes at medvirke på BM (uden stemmeret)? Dette er ikke beskrevet i vedtægterne.
Referat	Mikkel kunne godt tænke sig, at afgangende formand Troels bliver færdig med den lille overdragelsesskrivelse, har er i gang med, for inden da ved han ikke, hvad han ikke ved og derfor skal hjælpes med. Carmen fortalte, at hun havde nogle kontrakter, der trængte til en formandssignatur snarest. Steffen

	fortalte, at vi er ved at få Mikkel godkendt i banken, så han også kan signere dér. Gry har lidt knas med bestyrelsens kommunikationsplatform, Slack. Jakob fortalte, at den er bedst som app og om de forskellige features, den rummer. Der var en kort diskussion om, hvorvidt suppleanterne skal have lov til at deltage i bestyrelsesmøderne. Er det gavnligt, så de er fuldt orienterede, den dag de måske skal træde til, eller er det en distraktion, al den stund de alligevel ikke kan bestemme noget og intet formelt ansvar har? Bestyrelsen var uenig og skred til afstemning.
<i>Bestyrelse</i>	Afstemningen endte 5-3 for at suppleanterne har <i>lov</i> , men ikke <i>pligt</i> til at følge møderne.
Pkt. 3	Udvalg og betroede poster
<i>Baggrund</i>	Præsentation af udvalg for det nye bestyrelsesmedlem. Hvem er i hvilke udvalg? Har vi de rigtige udvalg, eller skal vi have flere/andre f.eks. Frivillighedsudvalg? Pigeindsatsudvalg (+DGI)? Den gode velkomst? Hvem tager bestyrelsesposten i BC Copenhagen efter Troels' afgang?
<i>Referat</i>	<i>Sportsudvalg:</i> Jakob og Carmen forklarede kort om deres virke. <i>Turneringsleder:</i> Sam blev præsenteret. <i>Udviklingsudvalg og projektudvalg:</i> Begge har Loubna som ankerkvinde, det sidste i parløb med Steffen. <i>Banetiderne</i> har Mikkel. Manglende udvalg: Vi mangler et <i>frivillighedsudvalg</i> jf. Loubna og Carmens skriftlige opråb op til generalforsamlingen. Betty og Gry har indbyrdes talt om at styre et udvalg af denne slags og meldte sig. En frivillig forælder blev nævnt som en mulig samarbejdspartner, og Carmen plæderede for kommunikation som det vigtigste for at fremme frivilligheden. Vi mangler også et <i>pigeudviklings- og fastholdelsesudvalg</i>: Gry, Loubna, Mikkel, Steffen meldte sig. <i>Den gode velkomst:</i> Carmen, Steffen, Mikkel. Efter Troels' afgang mangler vi en repræsentant i BC Copenhagens bestyrelse, men dette blev ikke besluttet her, og vi tager et møde, hvor arbejdspensum bliver udstukket, inden vi vælger repræsentant.
<i>Beslutning</i>	Carmen, Steffen og måske Mikkel mødes og taler BC Copenhagen igennem (gerne med Troels i sidevognen), inden vi lægger os fast på en person. <i>Pigeudvalg:</i> Gry, Loubna, Mikkel, Steffen. <i>Frivillighed:</i> Betty og Gry.
Pkt. 4	God bestyrelsesskik
<i>Baggrund</i>	Hvordan gør "man", og hvordan gør vi, hvis vi skal kunne drive et sted med mange modsatrettede interesser, hensyn og potentielle og reelle konflikter

	under hensyntagen til fortrolighed. Hvordan bruger vi de forskellige digitale platforme, herunder Slack? Hvad er en rimelig responstid? Hvordan bruger vi fællesdrev?
<i>Referat</i>	Bestyrelsen enedes om vigtigheden af at bakke op om fælles beslutninger og stå som en enhed udadtil, selv om man kan være indbyrdes uenig. Det skal altid være den fælles bestyrelsesbeslutning, der solidarisk refereres, selvom det naturligvis altid er tilladt at sige, at man personligt er uenig. Desuden er alle personsager fortrolige, ligesom man generelt altid bør være sig for indiskretioner.
Pkt. 5	Sidste nyt fra Sportsudvalget
<i>Baggrund</i>	Carmen og Jakob orienterer.
<i>Referat</i>	Jakob og Carmen beretter om deres overvejelser om, hvordan vi får klubbens niveau hævet. Der er nemlig meget der tyder på, at et ikke-kompetitivt niveau kan være en af årsagerne til faneflugten hos de ældste unge, der søger derhen, hvor deres sportslige ambitioner kan forløses. Så hvordan kan vi gentænke vores strategi, så vi finder den rette balance mellem trivsel og ambition, så vi er attraktive for også de ældste unge, som vi typisk mister mellem første og andet års U17. Sportsudvalget ønsker at hyre en ekstern konsulent til at analysere, hvilke håndtag, vi kan dreje på for at nå derhen, vi vil. Enten for egne penge eller via fonde/puljer, Vi vil fx gerne være bedre til at tiltrække højprofilerede trænere. Resten af bestyrelsen delte tilsyneladende ikke helt denne vision, men forholdt sig positive og vil afvente et konkret forslag at tage stilling til. Sam mente, at rigide regler for at spille i egen årgang skubber nogle gode spillere unødvendigt ud, når grundpuljen af spillere ikke er større, end den er.
<i>Beslutning</i>	Jakob og Carmen vil lave et oplæg til at skabe en baseline med klubkompetencer.
Pkt. 6	Sidste nyt fra Turneringsleder
<i>Baggrund</i>	Sam orienterer
<i>Referat</i>	Ikke meget at berette. Smooth sailing lige nu. Kampe til den nye halvsæson er ved at blive lagt ud p.t., men Sam anser det ikke for nogen større ting. Til

	gengæld vil han have fokus på at komme godt i gang med sæson 26/27 i god tid. Han vil gerne være på forkant og mere involveret i sæsonopstartsarbejdet, hvilket alle kunne blive enige om var en god idé. Som det er hvert år;)
Pkt. 7	Sidste nyt fra kontoret og kassereren
<i>Baggrund</i>	Steffen orienterer
<i>Referat</i>	• Årskalender - og øvrigt materiale til kvalitetsklubansøgningen udarbejdet, herunder referater fra bestyrelsesmøder og dagsorden online på hjemmeside. • Status på fællesdrev. Hvor mange har adgang? Og hvem skal have hvilken adgang? • Overdragelse af E-conomic-adgang, bankoregnskab og andet fra Troels er i fuld gang. Steffen griber boldene. • Der har i den seneste tid været brugt meget tid på forberedelse af generalforsamlingen (regnskab m.v.) og meget på alm. drift. Til gengæld for lidt på Sociale partnerskaber-projekter og udvikling. • Forældrekafe har været en fin ting, men beslutningen om forældrefri træninger har været lidt modproduktiv ift. dette. • Med støtte fra Get2Sport har vi kunnet lave en gave til vores dygtige dommerbordsungdom, som ellers aldrig bliver betænkt, og som i nogle tilfælde har en type tilknytning til klubben, vi gerne vil styrke. Get2Sport støtter ligeledes CPH Mini Cup. • Skolesamarbejde med Guldbergsgade, som vi havde søgt og fået penge til, er udsat til efter jul. Skolen var ikke klar, selvom vi var. Vi må givetvis søge igen. Øv. • KK's Feriecamps - vi har søgt og fået uge 32 i NBH. Vi skal også medvirke i Korsgade både juleferie og vinterferie. • CPH Mini Cup har været drøj at løbe igang i år, og p.t. er der ikke mange tilmeldte. Men det skal nok gå alt sammen. • Juleafslutningen er i støbeskeen til 20. december 11-15. • Der har været en del sammenstød mellem spillere/forældre og hallens personale på det seneste. Der bliver afholdt et møde i januar mellem hallens ledelse og repræsentanter fra bestyrelsen + Boel. • Den årlige medlemstalindberetning til det Centrale ForeningsRegister er nu til januar. Mange har forladt klubben i år. Men lige så mange er kommet til. Et snapshot af medlemstal viser en status quo (ca. 700), men det er forventeligt, at det store flow vil vise et højere totalt medlemstal. Vi er atter oppe over de 700 (707) , dermed rammer Vi skal således nok ramme det budgetterede kontingentmål, i det omfang medlemmerne får betalt, hvad de skal. Folk er lidt svære at trække til truget i år. • Likviditeten ser fin ud.

	• en mindre DBBF-gæld er ikke helt betalt, men vi er dog i plus. Og ellers skylder vi vist ikke nogen noget. • Det nye princip med at videresende DBBF-bøder til den spiller og/eller træner, bøden vedrører, er taget i brug. Desværre intil videre med det forudsigelige resultat, at der ikke er sket yderligere. Kassereren vil sætte en ære i at inddrive bøden.
<i>Beslutning</i>	Bestyrelsen fandt, at et permanent åbent-for-alle-fællesdrev ville være for sårbart. En måde at indrette sig på ville være, at drevet kun skulle være åbent med relevant materiale for det til enhver tid aktuelle bestyrelsesår. Steffen kigger på en måde at gøre det smidigt på. Bestyrelsen besluttede, at de forældrefri træninger ikke var en generel regel, men kun en foranstaltning dér, hvor det var nødvendigt. Deciderede regler skal givetvis nedfældes.
Pkt. 8	Status på Sociale Partnerskaber
<i>Baggrund</i>	Det er en del af betingelserne for at indgå i Sociale Partnerskaber med KK, at bestyrelsen er en aktiv partner sammen med ressourcepersonen. Derfor skal også nye i bestyrelsen læse sig op og købe ind på vores handleplan, som Rikke og Steffen har udarbejdet i samarbejde med KK. Evalueringsproces begynder i marts. Bestyrelseskontaktperson skal vælges. Mikkel refererer fra formandsmøde med KK 8/12, og Steffen orienterer om generel status på SP-samarbejdet og netværksmøder.
<i>Referat</i>	Steffen fortalte om status på samarbejdet med KK om Sociale Partnerskaber. Han fortalte om de seneste møder og om KK's ønske om at arbejde med forandringsteori og evalueringsdesign. KK har et stående tilbud om en socialtræner i stil med, hvad vi allerede har prøvet og var glade for, hvis behovet melder sig. Steffen skal have statusmøde med KK og i øvrigt også Get2Sport i morgen (edit: aflyst på dagen, udskudt til januar), og Mikkel skulle have været til formandsmøde om samme i går, men var forhindret.
	Loubna blev valgt som bestyrelsens kontaktperson.
Pkt. 9	Status på arbejdet med Kvalitetsklub-certificeringen
<i>Baggrund</i>	Steffen orienterer. Liste over DBBF's krav. Hvad mangler vi? Gæster til kommende BM. Hvad kan vi bruge denne sparring positivt til?
<i>Referat</i>	Virkeligheden havde overhalet bestyrelsesmødet, eftersom vi i går modtog en mail om, at vi allerede er blevet godkendt som kvalitetsklub. Dog skal repræsentanter fra DBBF og DGI først besøge os på et snarligt bestyrelsesmøde og tale om, hvilke ting vi kan arbejde med for at nå endnu

	tættere på idealet, før at det er helt officielt. For der var ting på kravlisten, som vi ikke er helt i mål med, som Steffen kunne fortælle under sin gennemgang af denne. Men umiddelbart ser det fint ud. Vi forsøger at få DBBF og DGI med til vores næste møde i januar.
Pkt. 10	Ansøgning om indendørsfaciliteter 2026-28
<i>Baggrund</i>	Mail fra KFFKP Folkeoplysning i dag. Fra 2. januar til 1. februar er ansøgningen åben. Workshops afholdes 8. (online), 14. (fysisk), 20. (fysisk) og 26. januar (online). Alle dage 17-19. Vi skal være skarpe!
<i>Referat</i>	Mikkel kaster sig over ansøgningen med Loubna som sparringspartner.
Pkt. 11	Status på Lundaspelen
<i>Baggrund</i>	Mikkel og Loubna orienterer
<i>Referat</i>	Der er p.t. 7 Stevnsgade-hold tilmeldt. De fleste tager af sted 1. januar. En træner mangler på U17K, men Anemone hjælper. Der oprettes en forældregruppe og trænergruppe på FB. Vores kommunikationsorakel, Loubna, filmer og poster som bare dén. Vi har ingen chef de mission i år, men hjælpes ad som ansvarlige voksne.
Pkt. 12	Status på udviklingsudvalg
<i>Baggrund</i>	Loubna orienterer. Skal vi også have en ny, fælles udviklingsdag i kalenderen?
<i>Referat</i>	Vi vil gerne have en udviklingsdag i bogen i stil med den fra sidste forår, gerne hos Steffen igen. Det blev foreslået, at vi gør det tidlig januar, inden Jakob skal rejse. Loubna driver den videre koordinationsproces (edit: en mulig dato kunne være 10. januar).
Pkt. 13	Status på projektudvalg
<i>Baggrund</i>	Loubna orienterer.
<i>Referat</i>	Udvalget har ikke haft fysiske møder i de seneste måneder, da de af den ene eller anden grund er blevet udskudt. Vi skal have kigget på at få gjort klubcaféen til større succes, end den umiddelbart er.

Pkt. 14	Status på forsikring
<i>Baggrund</i>	Er vi forsikret, som vi skal være? Steffen kort.
<i>Referat</i>	Mikkel og Steffen havde ikke haft lejlighed til at mødes og kigge på det endnu, men inden næste bestyrelsesmøde sker det.
Pkt. 15	Morgentræning
<i>Baggrund</i>	Vi vil gerne igang igen. Vi har kandidater.
<i>Referat</i>	Punktet blev i mangel på tid sprunget over og vil blive genbesøgt på det kommende bestyrelsesmøde.
Pkt. 16	Fysioterapi
<i>Baggrund</i>	Steffen orienterer.
<i>Referat</i>	Steffen berettede kort om de to konkurrerende tilbud, men punktet blev ligeledes gemt til næste gang.
Pkt. 17	Sponsorarbejde
<i>Baggrund</i>	Generalforsamlingen bad os genbesøge mulighederne for at arbejde for at få sponsorer. Hvor er vi? Hvad skal vi?
<i>Referat</i>	Jakob delte sin erfaring med, at spons traditionelt er svært for os, da det er svært for os at tilbyde en sponsor en ordentlig modydelse i form af eksponering. Nørrebrohallen er ikke vores, og al reklame skal kunne fjernes igen. P.t. afventer vi Lucs udspil om bolde.
Pkt. 18	Klubbøj
<i>Baggrund</i>	Status. Skal vi mødes med Webfanatic?
<i>Referat</i>	Vi vil gerne mødes med Webfanatic, men springer i øvrigt punktet over af mangel på tid.
Pkt. 19	Et kig frem i kalenderen
<i>Baggrund</i>	Det nye år nærmer sig. Hvad ønsker bestyrelsen at bruge deres energi på? Og hvad er planen for sæsonstart 26/27?

<i>Referat</i>	Punktet overføres til udviklingsmødet i begyndelsen af januar.
Pkt. 20	Eventuelt
<i>Referat</i>	Loubna slog som kommunikationsansvarlig fast, at hun meget gerne vil udkomme med alt muligt, men at hun kan arbejde meget bedre, når hun får noget at arbejde med. Så vi skal huske at sende hende materiale i god tid.
Næste møde	28. januar 2026 18:00